
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   

  

29.09.2022 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Jeanne Castenskjold, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
 

 Afbud:  
Bo Kristian Haue 
Louise Oppfeldt-Jackson 
 
 

Vedhæftet - Referat 
- Årshjul 
- Udkast til Forretningsorden 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Punkt 7 udgår.  
Dagsorden godkendt.  

 

Punkt 2 5 min. 
B 

Godkendelse af referat 
 

SP 



Se vedhæftet referat  
Referat: 
Godkendt.  

 
 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/TJ/Elevråd 

-  
Referat: 
Nyt fra elevrådet: 
Der er i indeværende skoleår afholdt tre elevrådsmøder. Der er valgt forpersoner.  
Elevrådet er kommet med gode ideer, så loungen kan genåbnes. Det bliver den i 
næste uge.  
Elevrådet har indsamlet en række ideer fra alle klasserne: 

- Kunstgræs i fodboldburet 
- Udskolingen kunne møde senere 
- Afskaffe VM timerne 
- Mere rengøring på toiletterne 
- Kæledyrsdag 
- Købe drikkevarer hos EAT 
- En vandautomat 

Skoleleder laver en plan for, hvordan elevrådets ideer kan behandles på 
skolebestyrelsesmøderne.  
 
Nyt fra medarbejderne: 
Der har været afholdt: 

- Markedsdag 
- Den store læsedag 
- Den store sprogdag 

Der afvikles også snart skolernes motionsløb, og i november venter matematikkens 
dag.  
Skoleåret er kommet godt i gang, og der er en god stemning på skolen.  
På Kennedygården er der fokus på Halloween og LEGO-event. Der er naturligvis også 
fokus på at lave den helt almindelige gode hverdag. Pædagogerne er begyndt på 
deres p-møder, at give sparring og udveksle gode ideer til den understøttende 
undervisning.  
Der er forældremøde i KKFO i næste uge.  
Der er blevet afholdt fælles børnemøde, og det gik godt.  

 
 

Punkt 4 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Personale - sygefravær 
Kommunikation 
Projekter 

Referat: 



Der arbejdes fortsat med sygefravær. Vi har i øjeblikket to medarbejdere, der stopper 
på skolen med udgangen af året, men er sygemeldte indtil. Det tæller desværre ret 
negativt i den samlede statistik. Hertil har vi i øjeblikket to medarbejdere, der er 
sygemeldte over længere tid.  
Der afholdes løbende sygesamtaler.  
Den næste pædagogiske aften handler om det fælles gode arbejdsmiljø.  
 
Der er i samarbejde mellem lærernes TR og skolelederen udarbejdet en skoleplan, der 
blandt andet indeholder årets fokusområder. Der arbejdes med: 

- Internt kommunikation 
- CO-teaching – mest indskolingen 
- Feedbacksamtaler i udskolingens ældste klasser 
- Tiltrækningskraft 
- Verdensmål 
- Materialer, digitale læremidler mm. I tilknytning til kerneopgaven 
- ”Den røde tråd” 
- Sygefravær og arbejdsmiljø 
- Værdiarbejdet  
- Faglig progression og trivsel 

 
 

Punkt 5 10 min. 
D 

Årsplaner og ugeplaner LL 

Hvordan er vi kommet i gang på året og hvordan er planerne udgivet og anvendes? 
Bl.a. hvordan er vikarer forberedt til timer. 
Referat: 
Ledelsen har været alle årsplaner i gennem. Der er forskelle, men grundlæggende ser 
det godt ud – og meget bedre end det gjorde for et år siden. Der er mange lærere, 
der på årgangen kører med den samme årsplan, hvilket er godt for samarbejdet.  
Klasserne og lærerne udgiver ugeplaner, og der er naturligvis forskel, men det ser 
godt ud.  
Der er lavet en procedure for, hvordan vikarerne er klædt bedst muligt på med afsæt i 
årsplaner, ugeplaner og interne beskeder på AULA.  
 
Det opleves fra forældrene, at ugeplanerne er blevet bedre.  
Eleverne oplever også, at ugeplaner grundlæggende fungerer godt.  

 
Punkt 6 10 min. 

O 
Kvalitetssamtale LL/JL 

Gennemgang af årets 1. kvalitetssamtale 
Referat: 
Skoleledelsen har været til kvalitetssamtale hos områdechefen. Første samtale i 
skoleåret handlede om afgangsprøveresultaterne. Hovedpointerne herfra blev 
præsenteret for skolebestyrelsen.  

 
 



Punkt 7 10 min. 
O 

Økonomi LL 

Gennemgang af forbrug i forhold til det vedtagne budget – evt. kommentarer 
Referat: 
Udgår som følge af punkt 1.  

 
 

Punkt 8 10 min. 
O/D 

Skolebestyrelsens forretningsorden SP 

Gennemgang af den tilsendte forretningsorden og drøftelse. 
Vedtages endeligt på kommende bestyrelsesmøde 

Referat: 
Københavns kommune har udarbejdet en standard for forretningsordenen til 
skolebestyrelser. Det er det tilsendte, hvor forpersonen og skoleleder har markeret en 
række punkter, der foreslås redigeret. De foreslåede ændringer blev gennemgået, og 
det besluttes, at der tages beslutning om ændringerne i det udsendte på 
næstkommende bestyrelsesmøde.  
Der stilles forslag om, at der ændres i punkt 6 i den kommunale forretningsorden 
inden næste møde, så et nyt samlet udkast kan danne baggrund for beslutning på 
kommende møde.  
 

 

Punkt 9 25 min. 
O/D 

Skolebestyrelsens årshjul SP 

Gennemgang af det tilsendte årshjul og tilføjelser. 
 

Referat: 
Københavns kommune har udsendt et årshjul til skolebestyrelsens arbejde.  
Dette kommer til at danne grundlaget for udarbejdelsen af skolebestyrelsens 
dagsorden.  
Der laves et udkast inden møderne ift udarbejdelse af principper.  
 
Søren laver et udkast til princippet vedr. KKFO.  
Lotte laver udkast til princippet om samarbejdet mellem skole og hjem.  
 
Mette, Christian og Simon er tovholdere på årets børneloppemarked. Det skal indgå i 
årshjulet.  
 
Der fastsættes et møde mellem skolebestyrelsen og kontaktforældrene. Der er 
enighed om, at hele skolebestyrelsen fra forældresiden deltager. Det afholdes onsdag 
den 26. oktober på personalestuen klokken 18.00. Søren udarbejder et udkast til en 
invitation til denne aften. Skoleleder deltager i forårets møde, hvor alle forældre på 
skolen er inviteret til blandt andet at høre bestyrelsens årsberetning.  

Punkt 10 5 min. Evt. SP 
Referat: 



Intet at bemærke.  
 

 


